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Protokoll fört vid årsstämma i Nedre Lids samfällighetsförening 
söndagen den 8:e juli 2018 hos Westergren. 

Närvarande: Carl Johan Dalsman, Jan Karlsson, Gunnar o. Gunilla Krook, Lena o. 
Stefan Fredman, Maria Silva Dalsman, Hans Köhler, Mikael Köhler, Victoria Skog, 
Erik Westergren, Matilda Westergren, Torbjörn och Anita Stansert, Siegfried 
Nitzsche, Birgitta Sowatsch. 

1. Ordf. öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Till årsstämman har stadgeenlig kallelse gjorts genom utskick med e-post. 
 

3. Till ordförande resp. sekreterare för mötet valdes Carl Johan Dalsman och 
Erik Westergren. 
 

4. Till justering av protokollet valdes Birgitta Sowatsch och Anita Stansert. 
 

5. Föregående årsstämmas protokoll lästes upp och lades till handlingarna. 
 

6. Hans Köhler redogjorde för föreningens ekonomi 
Föreningens behållning vid årsskiftet 2017/2018 var 12 876 kr. Föreningens 
inkomster utgörs av medlemsavgifter, och utgifter 2017 består av kostnad för 
vägkantsröjning, försäkring och bokföringsprogram. 

 
7. Revisionsberättelsen lästes upp och styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 

2017. 
 

8. Styrelsen och revisorerna begär ingen ersättning. 
 

9. Styrelsen föreslog en budget om 8000 kr för kommande verksamhetsår vilket 
fördelas enligt respektive fastighets andelstal. Föreningens kostnader fördelas 
på vägunderhåll, kantklippning, bokföring och försäkring hos Riksföreningen 
Enskilda Vägar. 
Stämman beslutade enligt styrelsens förslag. 
 

10.  Två styrelseledamöter ska väljas på två år och en styrelseledamot ska väljas 
på ett år. Dessutom ska en styrelsesuppleant väljas på ett år. 
Som ordförande valde stämman Carl Johan Dalsman (2 år), som sekreterare 
Erik Westergren (2 år) och som kassör Viktoria Skoog (1 år). Som suppleant i 
styrelsen valdes Lena Fredman (1 år). 
Valda ordförande, sekreterare och kassör är föreningens företrädare och har 
rät att teckna firma tillsammans eller var för sig. 
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11. Till revisorer valdes Gunilla Krook och Siegfried Nitzsche. 
 

12. Till valberedning valdes Hans Köhler. 
 

13. Vägfrågor.  
Grus har nyss lagts på från landsvägen till transformatorn. Ytterligare ett eller 
två lass ska läggas på där det behövs, t.ex. vid vägtrumman vid 
transformatorn och i den sista branta backen. 
En fråga om de tvärgående avrinningsdikena kom upp och ordföranden 
informerade om de försök med andra alternativ som gjorts genom åren men 
inte fungerat.  
Gräs- och buskröjning i vägkanten har utförts också i år. 
 

14. Badplatsfrågan.  
Det nuvarande nyttjanderättsavtalet på gamla badplatsen löper vidare till 
2022. 
 
Nya badplatsen: 
Samtliga av föreningens fastighetsägare är positiva till att ta del av servitutet 
på badplats. 
 
Ordföranden informerade om att samfällighetens fastighetsägare ska skriva 
under ett dokument som också ska skrivas under av Lennart Leverström 
(ägare till fastigheten Sunnemo-Nore 1:26). Därefter gäller servitutet på nya 
badplatsen för de undertecknade fastigheterna. 
 
Enligt tidigare stämmobeslut ska kostnaderna för skötsel m.m. fördelas lika 
mellan fastigheterna som deltar. Kommande kostnader debiteras ut vid 
behov, inte i förskott. 
 
Ordföranden informerade om att Hagfors kommun har meddelat föreningen 
dispens från strandskyddsbestämmelserna. Dispensen innebär ett tillstånd att 
ha en brygga. 
 
Jan Karlsson har fått en flytbrygga som kommer att läggas ut utanför den 
nuvarande bryggan. 
 

15. En gemensam arbetsdag då bryggan ska tas upp beslutades till andra helgen i 
september. Påminnelse om detta kommer via mail 
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16. Övriga frågor. 
Ordföranden och sekreteraren informerade om hemsidan som föreningen har 
under arbete. Hemsidan är publicerad och kommer att byggas på efter hand 
och uppdateras regelbundet. På hemsidan finns information om föreningen, 
stadgar, protokoll, kartor och adresslista till fastighetsägarna. Hemsidan är 
lösenordsskyddad så endast föreningens medlemmar har tillgång till den. 
Ordföranden informerade om den nya dataskyddsförordningen och vad vi 
som förening har att tänka på vad gäller personuppgifter. 
 

17. Nästa års stämma beslutades äga rum andra helgen i juli på nya badplatsen. 
Om vädret inte passar är det hos Lena och Stefan Fredman. 
 
 
 
Vid protokollet   Ordförande 
 
 
Erik Westergren   Carl Johan Dalsman 
  
 
 
Justeras   Justeras 
 

 
Birgitta Sowatsch   Anita Stansert  
 
 


